
Styrelsens yttrande i anledning av motion 1 
Hela styrelsen har under en tid arbetet med att formulera en framställning till årsstämman om 

att bygga en solcellsanläggning. Majoriteten av styrelsen (4 ordinarie och 1 suppleant) har 

också ställt sig bakom framställan. 

 

Tyvärr har några ledamöter (1 ordinarie och 2 suppleanter) inte velat ställa sig bakom 

framställan fullt ut. De har i stället valt att lämna in en egen motion i samma ärende.  

För att undvika allmän förvirring vid årsmötet har vi (övriga styrelsen, fyra ordinarie och en 

suppleant) vid det senaste styrelsemötet fört diskussioner med motionärerna samt, för att 

tillmötesgå dem, anpassat vår framställning till dess nuvarande utformning. 

  

Motionärerna ger i sin motion exempel på frågor som måste besvaras i en fortsatt utredning. I 

styrelsens framställning återfinns mer generella formuleringar men med enligt vår mening 

motsvarande innehåll. Likaså är arbetsprocessen och beslutsgången likartad. 

Tyvärr har vi inte nått hela vägen fram till varandra och därför finns nu även denna motion i 

samma fråga med fortsatt vissa skillnader för stämman att ta ställning till. 

 

Den mycket avgörande skillnaden är att om motionen vinner gehör binder årsmötet sig vid att 

ett eventuellt solcellsprojekt ska finansieras genom en extra debitering av varje medlem – 

i storleksordningen ca 2000 kronor +/- 25%. Styrelsens framställning lämnar däremot 

alternativet att använda samfällighetens tillgängliga medel öppet. En del av den utredning som 

ska genomföras – om styrelsens framställning bifallits – är att presentera samfällighetens 

ekonomiska förutsättningar för en investering. 

 

Styrelsen föreslår därför att motionen avslås. 

 


